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Protokół Nr 1/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 14 stycznia 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) w sprawie kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
do przedszkoli prowadzonych przez Miasto Białogard, dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów oraz liczby punktów przyznanych każdemu kryterium – 
druk A, 

b) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika 
w Białogardzie poprzez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych – druk B, 

c) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Miasta Białogard – druk C, 

d) w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których 
zarządcą jest Miasto Białogard – druk D, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia miejskiej jednostki organizacyjnej „Zarząd 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej” – druk E, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej – druk F, 
g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk G, 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029   

– druk H, 
i) w sprawie wysokości opłat z tytułu korzystania ze żłobków utworzonych przez Miasto 

Białogard – druk I. 
3.  Sprawy różne, w tym: 

- przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej na rok 2020, 
- propozycje do planu pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2020. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek 
z poprawką dotyczącą wprowadzenia projektu uchwały w sprawie cen za usługi przewozowe 
autobusami w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Miasto Białogard 
w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej w  komunikacji miejskiej, głosując: 
za-5  (jednogłośnie). 
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Ad 2  

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie cen za usługi przewozowe autobusami w publicznym transporcie zbiorowym 

organizowanym przez Miasto Białogard w zakresie zadania o charakterze użyteczności 
publicznej w  komunikacji miejskiej, 
Przedstawił: Dominik Jackiewicz, Prezes ZEC 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy będzie automat w autobusach? 
Prezes – odpowiedział, że tak. 
J.Leszczyk – pytał czy dotychczasowe ulgi zostaną? 
Prezes – odpowiedział, że tak. 
J.Leszczyk – pytał czy to było konsultowane ze związkami zawodowymi? 
Prezes – odpowiedział, że projekt został przygotowany przez Naczelnika Wydz. GK i Radcę 

prawnego Urzędu Miasta. Nic nie mówiono o potrzebie konsultacji, ale to sprawdzi. 
M.Smoliński – pytał w jaki sposób odbywa się  kontrola biletów? 
Prezes – wyjaśnił, że kierowca ma uprawnienia do kontroli ale korzystają z firmy zewnętrznej 

„Rewizor”. 
M.Siwek – powiedział, że uchwała będzie obowiązywać 14 dni od podjęcia, Radny pytał czy 

można zrobić obowiązywanie od początku miesiąca? 
Prezes – odpowiedział, że bilety miesięczne będą obowiązywać od 1 marca a jednorazowe 

z dniem obowiązywania uchwały. 
M.Kopczyński – poruszył sprawę potrzeby korzystania z uprawnień ulgowych przez opiekuna 

osoby niepełnosprawnej, na tych samych zasadach co osoba niepełnosprawna. 
Prezes – dodał, że chcą dodatkowo skomunikować Lasek Miejski. Na razie proponował 

wprowadzić te zmiany a później przeanalizować inne. 
P.Szyszlak – zaproponował wykorzystanie nośników biletów do reklam, z czego mogą być 

dodatkowe wpływy dla firmy. 
Prezes – stwierdził, że to ciekawy pomysł i na pewno to rozważą. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

b) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika 
w Białogardzie poprzez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych – druk B, 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – proponował spotkanie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych oraz Komisji 

Budżetu i Finansów z udziałem Rady Rodziców i Rady Pedagogicznej SP nr 4. 
J.Leszczyk – powiedział, że najważniejsze jest, aby przekonać Radę Rodziców.  
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że przekaz był taki, iż po wygaśnięciu Gimnazjum nr 2 wracają 

klasy do budynku SP nr 4. Musimy zdecydować czy procedujemy teraz, czy będziemy za 
miesiąc, czy za rok. 
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M.Kopczyński – powiedział, że takie ustalenia byłaby ale rzeczywistość przynosi nowe 
scenariusze. Tu potrzeba 2 lat, aby to wszystko wyrównać.  

M.Siwek – stwierdził, że skoro biblioteka i szkoła mogą funkcjonować w jednym budynku to 
był za pozostawieniem budynku dla potrzeb szkoły.  

Z-ca Burmistrza – dodała, że należy popracować nad wykorzystaniem klas, aby ilość uczniów 
stanowiła 100% a nie 70%, gdyż koszty utrzymania są duże.  

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji zamknął w/w punkt. 
Komisja nie opiniowała projektu uchwały. 

 
c) w sprawie kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Miasto Białogard, dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz liczby punktów przyznanych 
każdemu kryterium – druk A, 
Przedstawiła: Iwona Kocik, Naczelnik Wydz. Edukacji 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał co z osobami, które nie pracują? 
Naczelnik – odpowiedziała, że są na końcu listy. Nie będzie możliwości, bo przy kryterium nr 1 

będzie potrzebne zaświadczenie z pracy. Dyrektor może sprawdzić jak będą wątpliwości. 
J.Leszczyk – powiedział, że podatek w Urzędzie Miasta płacą, Radny pytał czy można 

informować odnośnie szczepień, bo jest RODO. W pierwszym naborze nikt nie sprawdza. 
Naczelnik – przedstawiła kryteria ustawowe dla dzieci. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

d) w sprawie wysokości opłat z tytułu korzystania ze żłobków utworzonych przez Miasto 
Białogard – druk I. 
Przedstawiła: Iwona Kocik, Naczelnik Wydz. Edukacji 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał czy może podpisać projekt uchwały Przewodniczący Klubu? 
Przewodniczący Rady – odpowiedział, że tak, ale można zapytać się na sesji czy pozostali 

członkowie Klubu są za projektem. 
J.Leszczyk – stwierdził, że to hipokryzja, bo ta sama grupa była przeciwna podwyżkom, a teraz 

proponują 40 zł miesięcznie podwyżki. Radny nie widział uzasadnienia chyba, że wyżywienie 
o 1 zł. Radny nie zgadzał się na podwyżkę. 

M.Kopczyński – powiedział, że dzieci żłobkowe jedzą mniej niż przedszkolne, więc ta 1 zł jest 
niezasadna.   

P.Szyszlak – był przeciwny, bo mówili o 3 zł w skali roku a tu jest ponad 30 zł miesięcznie. Jeśli 
zapewniliby wszystkim miejsce w żłobku to byłby za tym. 

Przewodniczący Rady – pytał czy opłaty za wyżywienie są wystarczające? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że przedszkola zwracały się o wzrost do 7,50 zł. Zgadzał się, 

że lepsza byłoby większa ilość miejsc w żłobku niż wzrost opłat. 
J.Leszczyk – pytał czy za nieobecność nie pobiera się opłat? 
Naczelnik – odpowiedziała, że to reguluje statut żłobka i przedszkola. 
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Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-0, przeciw-2, wstrzymało się-2. 

e) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Miasta Białogard – druk C, 
Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej 
 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

f) w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których 
zarządcą jest Miasto Białogard – druk D, 
Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał o kanały technologiczne, czy wiadomo coś o dodatkowych środkach? 
Naczelnik – odpowiedziała, że wcześniej były zapytania czy chcą budować kanał 

technologiczny a dla tych co wybudowali, nie ma obowiązku, aby przenieśli się do pasa 
drogowego. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że był w zespole kontrolnym ale nie zakończono 
kontroli. Czekali na rozstrzygnięcie dwóch postępowań. 

Naczelnik – poinformowała, że utrzymano decyzję Urzędu Miasta, wszczętą z urzędu, gdzie 
Białogardzka Spółdzielnia Mieszkaniowa zapłaciła koszty. 

Przewodniczący Rady – prosił o protokół z kontroli Komisji Rewizyjnej, ale okazało się, że tego 
nie zakończono protokołem. 

 Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia miejskiej jednostki organizacyjnej „Zarząd 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej” – druk E, 
Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej 

 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej – druk F, 
Przedstawiła: Karolina Siwek, Zastępca Burmistrza  

 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

i) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk G, 
Przedstawiła: Karolina Siwek, Zastępca Burmistrza  

 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

j) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029   
– druk H, 

Przedstawiła: Karolina Siwek, Zastępca Burmistrza  
 
Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

Ad 3 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z projektem planu pracy Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Miejskiej na rok 2020 ( załączeniu). 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – proponował dodać punkty dotyczące programu gospodarowania Miasta 

i bezrobocia w mieście. 
Przewodniczący Rady – odpowiedział, że to kompetencja Burmistrza Miasta a bezrobocie 

Powiatu. 
Komisja przyjęła  plan pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej na rok 2020, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

Komisja nie wniosła propozycji do planu pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2020. 
 

Przewodniczący Komisji wyznaczył termin kolejnego spotkania na dzień 22.01.2010 r. 
w MOPS. 

Następnie radni zapoznali się z pismem Pani D.Ł. z dnia 17 grudnia 2019 r. 
(w załączeniu). 

Przewodniczący Rady – powiedział, iż z odpowiedzi wynika, że Miasto nie jest 
zobowiązane do udostępnienia środka transportu, zwłaszcza, że przewozy są nieregularne. 
Proponowano, aby Prezes BOSiR zorganizował taki transport albo w ramach Urzędu Miasta.  
M.Kopczyński – prosił o ukłon w stosunku do takich osób. 
P.Szyszlak – uważał, że można do tego podejść po ludzku. 
Przewodniczący Rady – prosił o zajęcie stanowiska w tej sprawie.  
 

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za ponownym przeanalizowaniem problemu 
przez Burmistrza za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

 
Na tym zakończono w/w punkt. 
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Ad 4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1630 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

        Przewodniczący Komisji 

             /-/ Paweł Szyszlak 


